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Abstract (en)
[origin: US2024149483A1] The invention relates to a knife holder (1) for cutting machines, with a knife carrier (2) rotatably mounted around an axis
of rotation for holding a knife and a setting device (3) for the knife carrier (2), wherein the knife carrier (2) can be driven by the setting device (3)
parallel to the axis of rotation (4) between a standby position and a cutting position, and wherein the knife holder (1) comprises a fixing device (5)
that can be activated independently of the setting device (3), with which the knife carrier (2) can be fixed in the cutting position in the direction of the
axis of rotation (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Messerhalter (1) für Schneidmaschinen, mit einem um eine Drehachse drehbar gelagerten Messerträger (2) zur
Halterung eines Messers und einer Anstellvorrichtung (3) für den Messerträger (2), wobei der Messerträger (2) von der Anstellvorrichtung (3)
parallel zu der Drehachse (4) zwischen einer Bereithaltestellung und einer Schneidstellung antreibbar ist, und wobei der Messerhalter (1) eine
Fixiervorrichtung (5) umfasst, mit der der Messerträger (2) in der Schneidstellung in Richtung der Drehachse (3) fixierbar ist.
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